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Talous oli valtuustoseminaarin keskeinen puheenaihe.

Kaupunginvaltuusto avasi syyskauden seminaarissa
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Keskustelujen keskiössä oli talous.

Imatran kaupunginvaltuusto kokoontui maanantaina aloittamaan syyskauden seminaarissa Puumalan Sahanlahdessa.

Päivän aikana valmistauduttiin tulevan syksyyn ja paneuduttiin kaupungin talouden tilanteeseen.

– Kuntatalouden näkymät ovat haasteelliset niin Imatralla kuin muuallakin Suomessa. Tänään päivitimme valtuuston

tilannekuvan ja kävimme pohjustavia keskustelua syksyn talousarvion laadintaan liittyen, kaupunginvaltuuston

puheenjohtaja Anna Helminen kertoo.

Esimerkiksi TE-uudistus aiheuttaa kaupungille noin 5,5 miljoonan euron kulut ja lisääntyvä valtionosuusrahoitus ei kata tätä

kokonaan. Kaikkiaan kaupungin valtionosuusrahoituksen arvioidaan pienentyvän tulevana vuonna 1,5 miljoonalla eurolla.

Kaupunginhallitus aloittaa talousarvion käsittelyyn syys-lokakuun vaihteessa. Valtuuston hyväksyttäväksi talousarvio tulee

joulukuussa.

Imatran kaupungilla on käynnissä konsernirakenneuudistus ja yhteistoimintaneuvottelut. Neuvottelujen tavoitteena on löytää

1,5 miljoonan euron vuotuiset säästöt.

Jääkiekkokaukaloista oppia kuntapolitiikkaan
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Kaupunginvaltuuston seminaari alkoi jääkiekkovalmentaja Jukka Jalosen luennolla. nosti puheenvuorossaan esiin muun

muassa luottamuksen, rehellisyyden ja avoimuuden merkityksen tiimin rakentamisessa ja sen menestyksessä.

Myös vaikeudet kasvattavat.

– Ongelmia tulee aina, ja niihin kannattaa valmistautua. Kun on ennakkoon mietitty, kuinka vaikeista tilanteista selviää, itse

tilanteessa selviäminen on helpompaa, Jalonen totesi.
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